
Проект на Постановление на Министерския съвет за приемане на
Наредба за нормите за водопотребление

Информация

Откриване / Приключване: 18.10.2016 г. - 01.11.2016 г. Неактивна

Номер на консултация: #2252-K

Област на политика:  Околна среда 

Тип консултация:  Акт на Министерския съвет 

Вносител:  Министерство на околната среда и водите 

Тип вносител:  Национално 

В изпълнение на чл.117а, ал.2 от Закона за водите за определяне на норми за
водопотребление с наредба на Министерския съвет по предложение на министъра
на икономиката, министъра на енергетиката, министъра на регионалното развитие
и благоустройството, министъра на земеделието и храните, министъра на
здравеопазването и министъра на околната среда и водите, беше изготвен проект
на Наредба за нормите за водопотребление.

Проектът на Наредба за нормите за водопотребление цели опазване на
количеството на водите, ефективното им използване и адекватен принос на
водоползвателите към разходите за околна среда и ресурсните разходи. Нормите
за водопотребление ще се прилагат при определяне на разрешените и
оптималните водни количества в процеса на издаването на разрешителни за
водовземане и изчисляване на годишните такси за водовземане по реда и начина,
определен в Тарифата по чл. 194, ал.6 от Закона за водите, за напояване на
земеделски култури и при самостоятелно водоснабдяване на туристически обекти,
с изключение на случаите за водовземане от минерални води.

Отговорна институция

Отговорна институция

Министерство на околната среда и водите 
Адрес: София, София 1000, бул. Княгиня Мария Луиза № 22
Електронна поща: edno_gishe@moew.government.bg

Начини на предоставяне на предложения и становища

Портала за обществени консултации (изисква се регистрация чрез имейл);



Електронна поща на посочените адреси;
Системата за сигурно електронно връчване https://edelivery.egov.bg/ (изисква се
квалифициран електронен подпис или ПИК на НОИ);
Официалния адрес за кореспонденция.

Документи

Пакет основни документи:

Справка за отразяване на предложенията и становищата - вер. 1.0 | 20.12.2016 

Становище на Конфедерацията на работодателите и индустриалците в България,
получено по ел. поща (01 ноември 2016 г.) - вер. 1.0 | 02.11.2016 

PMS Nar vodopotrebl-proekt-za koleg.pdf - вер. 1.0 | 18.10.2016 

NAREDBA_vodopotreblenie-proekt-za vanshno.pdf - вер. 1.0 | 18.10.2016 

Doklad_do MS-ot Ministri.pdf - вер. 1.0 | 18.10.2016 
---

Консултационен документ:

---

Справка становища:

---

Коментари

Коментари (pdf) 

Коментари (csv) 

Автор:  Калин Гавраков (18.10.2016 18:21) 

Предложения

Здравейте,

не мога да разбера, защо в Приложение 3 по чл. 4, ал. 2, на хотел с три звезди е
дадено право на лего да ползват до 3 куб. метра средно месечно за легло, а тези с
една и две звезди е дадено правото на звездните е 4,7 куб. метра.

Виждам, че тези с четири звезди имат право на 6,4 куб.метра.

Според мен за тризвездните трябва да с квота между 4,7 и 6,4 куб. метра.

https://beta.strategy.bg/download/837836
https://beta.strategy.bg/download/837838
https://beta.strategy.bg/download/837838
https://beta.strategy.bg/download/837840
https://beta.strategy.bg/download/837842
https://beta.strategy.bg/download/837834
https://beta.strategy.bg/download/1006480
https://beta.strategy.bg/download/1006478


Освен това не виждам какво се случва ако се ползват повече от установените
норми количества вода, нито пък поощрения за въвеждане на системи и
технологии, с които се намалява драстично ползването.

Виждам противоречие на наредбата със сега действащите разрешителни за
водовземане по чл. 46 от Закона за водите. Какво се случва ако в разрешителното
по Закона за водите е разрешено да се ползва много по-голямо количество вода,
отколкото е дадено в наредбата.

Разрешителното е издадено на основание на закон, а наредбата е подзаконов
нормативен акт, който ако противоречи на закона, не се прилага. Ще има колизии с
разрешените по закон за ползване количества вода с тези установени с наредбата.

Считам, че наредбата основно трябва да се преработи, за да се синхронизира със
сега действащите регулаторни режими. 

По-скоро тази с наредба трябва да регулира цената на водата за земеделски
нужди, ако се спазват въведените ограничения, за да имат операторите интерес да
я прилагат. Например може да се въведе и като добра земеделска практика, от
което да зависи и субсидирането с европейски средства.

Относно хотелите ... Ако ще ставаме туристическа дестинация, много внимателно
трябва да се процедира. Предлагам да се въведат диференцирани ставки за
ползвани количества вода под нормата, в нормата и над нормата. Винаги трябва да
се търси доброволното начало за въвеждане на държавна политика.

История

Начало на обществената консултация - 18.10.2016

Приключване на консултацията - 01.11.2016

Справка за получените предложения

Справка или съобщение.

Окончателен акт на Министерския съвет

---


